



مؤسسة نبض الحياة الخيرية للتنمية
Nabd Alhayat Charitable Development Foundation

ملف تعريفى

Foundation Brief

عدن _ المنصورة _ مقابل بريد السنافر 774318773 774318773 nacdf9221@gmail.com

نبذة عن المؤسسة

هي مؤسسة انسانية خيرية غير حكومية وغير هادفة للربح تأسست بتصريح رقم (92) صادر من وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل . تعمل على رفع معاناة المجتمع وتقديم خدمات طبية انسانية تنموية وكذلك تهتم بالخريجين المتفوقين والعمل على توفير فرص عمل لهم وكذلك رفع جاهزية الشباب وتعزيز دورهم الفعال والتعامل وفي ظل التحديات الراهنة التي تمر بها البلاد من حروب ودمار البنية التحتية والتدهور الاقتصادي ورفع وتأهيل قدره أفراد المجتمع وخصوصا الشباب والنساء لتنمية مهاراتهم وتشجيعهم على الإبداع والابتكار ليتمكنوا من المشاركة الفعالة في صنع القرارات ومواجهه الأزمات لبناء مجتمع آمن ومسالم يحي بتنمية مستدامة ويحقق السلام العالمي.

ان الاستفادة من طاقات الشباب وقدراتهم والقيام بصقل مهاراتهم هي من أهم أهدافنا ولذلك نسعى لتحقيقها.

كما نؤكد أن عوامل النجاح لأي مؤسسة هي استدامتها في تقديم خدماتها الإنسانية والتي لن تكون مستمرة الا بوجود الشباب الفاعلين فهم النواه الأولى للنجاح وان تأهيلهم وتدريبهم هو اللبنة الأولى للوصول لتنمية المجتمع.



Foundation Brief

The Foundation is a non-governmental and non-profit humanitarian charity established with permit number (92) issued by the Ministry of Social Affairs and Labor. It works to alleviate the suffering of the community and provide humanitarian and developmental medical services. It also focuses on outstanding graduates and works to provide job opportunities for them, as well as to enhance the readiness of youth and empower them to take an active role. In the current challenges facing the country, such as wars, destruction of infrastructure, and economic deterioration, the Foundation strives to raise and rehabilitate the capacity of individuals in the community, especially youth and women, to develop their skills and encourage them to innovate and participate effectively in decision-making and crisis management, in order to build a safe and peaceful society that thrives on sustainable development and achieves global peace.

We emphasize that the success factors of any organization are its sustainability in providing humanitarian services, which can only be achieved by the presence of active youth who are the first nucleus of success. Therefore, we seek to achieve this goal by utilizing the energies and capabilities of youth and sharpening their skills. Their qualification and training are the first step towards achieving community development.



In light of the economic crises, political and economic instability, high poverty rates, and the depreciation of the local currency compared to other currencies, which has led to an increase in food prices, food projects have been implemented to alleviate the situation. These projects varied between food supplies and ready-to-eat meals.

Project name	beneficiaries number	Help kind	Project location
Productive Families	180	2 sewing machines 2 hairstyling tools	
My Winter Clothes	50	Clothing: trousers, shirts, sandals. Food: rice	(People's Orphanage)
Cash Assistance	15	Financial circumstances	
Eid Clothing	27	Clothing + toys	
Our Solidarity	40	Rice, food baskets, diapers, sanitizers	Home for the Elderly
Food	163 20	163 baskets 20 meals	



رؤيتنا و رسالتنا

رؤيتنا:

تسعى المؤسسة إلى الريادة المتميزة في تحسين الوضع الإنساني والصحي والمعيشي لفئات المجتمع.
رسالتنا:
المساهمة في رفع المعاناة وتحسين واقع الأفراد وتعزيز الروابط وصولاً لتقديم أفضل الخدمات الإنسانية والتنمية بما يحقق تنميته مستدامة.



طموحنا :

تطمح مؤسسة نبض الحياة الخيرية التنموية أن تكون ذات الصدارة في الاستجابة السريعة لتوفير جميع الخدمات الإنسانية والصحية والتنموية للارتقاء بالمجتمع، وتقليص مستوى الفقر في المجتمعات المحلية.



Our vision and mission:

Our vision:
The foundation strives for outstanding leadership in improving the humanitarian, health, and living conditions of society segments.

Our mission:
To contribute to alleviating suffering, improving the situation of individuals, promoting ties, and providing the best humanitarian and developmental services that achieve sustainable development.



Our ambition:

Nabd Al Hayah Charitable Development Foundation aspires to be a leading organization in the rapid response to providing all humanitarian, health, and developmental services to uplift society and reduce poverty levels in local communities.



في ظل الأزمات الاقتصادية وتردي الوضع السياسي والاقتصادي وارتفاع نسبة الفقر وتدني العملة المحلية مقارنة بالعملات الأخرى مما أدى إلى زيادة أسعار المواد الغذائية جاء تنفيذ مشاريع الغذاء للتخفيف عنهم وتنوعت بين السبل الغذائية والوجبات الجاهزة

المشروع	عدد المستفيدين	نوع المساعدة	مكان المشروع
الأسر المنتجة	180	2 مكينة خياطة 2 أدوات كوافير	
كسوتي للشتاء	50	ملابس: بناطيل شمزان - صنادل - أرز	(دار ايتام الشعب)
المساعدات النقدية	15	ظروف مالية	
كسوة عيد	27	ملابس + ألعاب	
تكافئنا	40	ارز - سلل صوابين حفاضات - معقمات	دار العجزة والمسنين
الغذاء	163 20	١٦٢ سلة ٢٠ وجبة	



Development and Social Solidarity Projects

Local communities in Aden Governorate and several liberated provinces are in need of assistance in the field of livelihoods to enhance their self-reliance in meeting basic needs and reducing reliance on humanitarian aid. Additionally, cash assistance is provided.

We operate in the following sectors:

- Health • relief
- contribution to poverty eradication
- education and development • peacebuilding



18

قيمنا:

النزاهة والشفافية.

الإنسانية

المصداقية

المسؤولية

الابتكار والابداع

العدالة

التطوير المستمر



5

Our values:



6

مشاريع التنمية والتكافل الإجتماعي

نعمل في قطاعات:

- الصحة • الإغاثة
- المساهمة في القضاء على الفقر
- التعليم والتنمية • بناء السلام

إن المجتمعات المحلية في محافظة عدن والعديد من المحافظات المحررة بحاجة إلى مساعدة في مجال سبل كسب العيش من أجل تعزيز اعتمادهم الذاتي على تلبية الاحتياجات الأساسية والحد من الاعتماد على المساعدات الإغاثية بالإضافة لتقديم المساعدات النقدية



17

Health Projects :

Given the prevalence of acute and chronic diseases, low individual income levels, and the disruption of income sources for many due to wars and other reasons, all of this has prompted us to implement this project, which focuses on assisting patients, alleviating their pain, and addressing their poverty.

Pain Relief Project:

Distribution of medications for chronic diseases (diabetes, hypertension).
400 beneficiaries with chronic diseases.
Awareness about diseases, epidemics, and reproductive health.
2,000 beneficiaries.



16

تأسيس المؤسسة



تأسست المؤسسة بموجب تصريح رسمي من قبل وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل رقم (92) لعام 2021. بموجب قانون الجمعيات والمؤسسات 2001 تحت مسمى "مؤسسة نبض الحياة الخيرية التتموية". ولها شخصية اعتبارية قانونية وذمة مالية مستقلة وتدار من قبل الإدارة العليا وتعمل بعدة قطاعات ونطاقها المحافظات المحررة.

أهدافنا الرئيسية



- الإسهام في مساعدة المرضى والفقراء والمحتاجين لتمكينهم من الحصول على العلاج والخدمات الطبية.
- المساهمة في تقليص مستوى الفقر في المجتمع .
- الإسهام بأعداد مجتمعات متعلمة ومنتجة .
- معالجة القضايا والتحديات التي تدعم المجتمع وتضمن التعايش والتنظيم على أرض الواقع .
- تعزيز الشراكة والتعاون بين قطاعات الدولة العامة والخاصة والمجتمع المدني .



7

Foundation establishment:

The foundation was established under an official permit by the Ministry of Social Affairs and Labor No. (92) of 2021.

Under the Law of Associations and Institutions 2001 under the name of "Nabd Al Hayat Charitable Development Foundation". It has a legal personality and an independent financial liability. It is managed by senior management and operates in several sectors, and its scope is in the liberated governorates.



The main objectives:

- Contribute to helping the sick, the poor and the needy to enable them to obtain treatment and medical services.
- Contribute to reducing the level of poverty in society.
- Contribute to preparing an educated and productive society.
- Addressing issues and challenges that support society and ensure coexistence and organization on the ground.
- Strengthening partnership and cooperation between the public and private sectors of the state and civil society.



8

مشاريع الصحة

مشروع بلسم ألم:

- توزيع الأدوية للأمراض المزمنة (سكر - ضغط)
- 400 مستفيد من الأمراض المزمنة .
- توعية عن الأمراض والابئه وعن الصحة الانجابية
- 2000 مستفيد

في ظل انتشار الأمراض الحادة والمزمنة وتدني مستوى الدخل الفردي وتعطل مصادر دخل الكثير بسبب الحروب كل هذا وغيره من الأسباب التي دفعت بنا لتنفيذ هذا المشروع التي تهتم بعانة المريض وتخفيف ألمهم وفقدهم.



15

Projects implemented by the institution:

Nabd Al-Hayat Charitable Development Foundation has carried out many charitable projects in the field of health, development, social solidarity and food projects. We summarize it in the following table.

Aspect	Project	Beneficiaries	Directorate
Health	Project and Awareness	2,400	Mansoura - Crater Sheikh Othman
Development and Social Solidarity	projects 5	312	Mansoura -Al-Buraiqi Sheikh Othman
Food Project	projects 2	183	Mansoura Khormaksar

(Note: The provided translation assumes that the numbers represent the number of beneficiaries in each project.)

أهدافنا الفرعية

- المساهمة في مساعدة المحتاجين بتوفير الأدوية وعمل صيدلية مجانية وتعاونية في كل محافظة .
- رفع نسبة التغطية الخدمات الصحية في المناطق الريفية النائية.
- المساهمة في مواجهه الكوارث وتقديم اللغاثة
- العمل على بناء الانسان وزيادة وعيه عن طريق اقامه الندوات والورش والأنشطة.
- تنفيذ برامج هامة في التنمية المستدامة.
- الاهتمام بالمرأة والعمل على حمايتها وتأهيلها ومساعدتها في النهوض بالمجتمع والارتقاء به.
- الاهتمام بالشباب من خلال إبراز مهاراتهم وتنميتها
- الاهتمام بالخريجين من الجامعات وتأهيلهم وتدريبهم وتوفير فرص عمل لهم.
- تعزيز الشراكة المجتمعية وزرع روح التعاون بين شرائح المجتمع.
- تعزيز الشراكة بين قطاعات الدولة والمجتمع المدني
- المساهمة في نشر التوعية ومحاربة الأمية
- مساعدة المجتمع للتعامل مع النزاعات وبناء السلام.



Sub-objectives:

- To contribute to helping the needy by providing free medicines and establishing a cooperative pharmacy in each province.
- To increase the coverage of health services in remote rural areas.
- To contribute to disaster response and relief efforts.
- To build human capacity and increase awareness through organizing seminars, workshops, and activities.
- To implement important programs in sustainable development.
- To focus on women and work on protecting, qualifying, and assisting them in advancing and uplifting society.
- To focus on youth by highlighting and developing their skills.
- To focus on university graduates by qualifying, training, and providing job opportunities for them.
- To enhance community partnerships and cultivate a spirit of cooperation among society segments.
- To strengthen partnership between government sectors and civil society.
- To contribute to raising awareness and combating illiteracy.
- To assist the community in dealing with conflicts and building peace.



مشاريع نفذتها المؤسسة

لقد قامت مؤسسة نبض الحياة الخيرية التنموية بالعديد من المشاريع الخيرية في جانب الصحة والتنمية والتكافل الإجتماعي ومشاريع الغذاء؛ لخصناها في الجدول التالي. في الصفحات القادمة قمنا بتوضيح المشاريع بشكل أوسع مع الصور.

المديرية	عدد المستفيدين	المشروع	الجانب
المنصورة - كريتر الشيخ عثمان	2400 مستفيد	مشروع وتوعية	الصحة
المنصورة - البريقه الشيخ عثمان	312 مستفيد	5 مشروع	التنمية والتكافل الاجتماعي
المنصورة خور مكسر	183 مستفيد	2 مشروع	مشروع الغذاء

ملاحظة:

الترجمة المقدمة تفترض أن الأرقام تمثل عدد المستفيدين في كل مشروع.



